
 

 

Vragen en antwoorden informatieavond Prinsenhof 

Gestelde vragen en antwoorden van de informatieavond over het Prinsenhof op 23 januari 2024. 

 

Vraag  

Langs de gevels van het Prinsenkwartier komen planten. Dit lijkt mij niet wenselijk, denk aan  

eventuele schade door vochtdoorslag, plassende honden, etc. Staat dit al vast?  

 

Antwoord  

We willen het Sint Agathaplein vergroenen. Voorgesteld wordt om bijvoorbeeld de  

boomspiegels groter en groener te maken en/of groen toe te voegen aan de randen van het  

plein. Bijvoorbeeld langs bebouwing en de muur van de Prinsentuin. Dit is nog in uitwerking.  

 

Vraag 

Rondom de trap waar Willem van Oranje in 1584 werd vermoord verandert er het een en  

ander. Wat gebeurt er met de kogelgaten?  

 

Antwoord  

De plek met de kogelgaten blijft uiteraard zoals die is.  

 

Vraag 

De woningen aan de Schoolstraat maken onderdeel uit van het plan. Eén woning is nog  

bewoond?  

 

Antwoord  

In de woningen komen straks de kantoren voor het museum. Eén woning is al in gebruik  

door het museum. We zijn met de bewoner van de andere woning in gesprek over een  

passend alternatief.  



 

Vraag 

Waar gaat het Indiëmonument naar toe?  

 

Antwoord  

Het monument krijgt in overleg met belanghebbenden een andere mooie plek.  

 

Vraag 

Op welke manier is de entree van het museum zichtbaar?  

 

Antwoord  

De entree is na de verbouwing al vanaf het plein zichtbaar. De toegang tot de Prinsentuin  

wordt verbreed en de routing naar de entree wordt met beplanting geaccentueerd. Je hebt zo  

mooi zicht op de monumentale gevels en het terras van het museumcafé. Dit nodigt uit om  

de tuin in te stappen en het museum te bezoeken. De tuin wordt een onderdeel van de  

museale route. 

 

Vraag 

Kunt u meer toelichting geven over de fietsenstalling en de transformator die in de  

Prinsentuin komen?  

 

Antwoord  

De transformator is nodig om het museum te voorzien van stroom. De fietsenstalling is voor  

de medewerkers van het museum. We willen beide integreren in het tuinontwerp. We  

onderzoeken nog hoe we dat gaan doen.  

 

Vraag 

Wat wordt er gedaan aan fietsers op het Sint Agathaplein?  

 



           

 

Antwoord  

Het Sint Agathaplein blijft een voetgangersgebied. De huidige fietsenstalling verdwijnt van  

het plein. Dit moet fietsers ontmoedigen.  

 

Vraag 

Mensen die aan de Phoenixstraat wonen, hebben nu uitzicht op de tuin. Kijken zij straks  

tegen een achterkant met fietsenstalling en trafo?  

 

Antwoord  

De steeg tussen de Prinsentuin en de woningen aan de Phoenixtraat blijft. We willen deze  

vergroenen en de fietsenstalling voor het personeel van het museum en trafo inpassen in het  

groen en de Prinsentuin. De steeg blijft als verbinding tussen de Schoolstraat en het Sint  

Agathaplein toegankelijk voor de bewoners/panden aan de Phoenixstraat en de Prinsentuin  

is ook vanaf die zijde goed zichtbaar.  

 

Vraag 

Is de herinrichting van de Oude Delft ook onderdeel van de plannen?  

 

Antwoord 

Nee, deze plannen gaan over het Prinsenhof, de Prinsentuin en het Sint Agathaplein.  

 

Vraag 

Welke functie krijgt de binnentuin van het museum?  

 

Antwoord  

Dit is nog niet uitgewerkt. De binnentuin moet een relatie krijgen met de functie van het  

museum. Bijvoorbeeld door een plek te bieden voor activiteiten van het museum, zoals  

workshops en kleine evenementen.  

 



 

Vraag 

Kan het Sint Agathaplein niet meer een hof worden, met minder verkeer?  

 

Antwoord  

Het Sint Agathaplein is een belangrijke verbindingsroute van en naar de stad. Die functie  

blijft het plein houden. Anders verplaatst het verkeer zich naar de Schoolstraat. En die is  

daar, gezien zijn beperkte breedte, niet geschikt voor.  

 

Vraag 

Waarom wordt het beeld van Willem van Oranje verplaatst?  

 

Antwoord  

Het beeld trekt veel bezoekers. We willen die ook de ruimte geven om het beeld te bekijken.  

Door verplaatsing zorgen we ervoor dat de drukte zich kan verspreiden tussen het plein én  

de tuin.  

 

Vraag 

Waar komen de Delftsblauwe bank en de keramieken lantaarnpalen?  

 

Antwoord  

Dat is nu nog niet bekend. In overleg met de belanghebbenden zoeken we naar een  

geschikte andere plek.  

 

Vraag 

Sluit het museum tijdens de verbouwing?  

 

Antwoord  

Ja, het museum sluit tijdens de verbouwing. Topstukken uit de collectie blijven echter te  



           

 

bewonderen in musea door het hele land. Daarnaast komt er een educatief programma voor  

scholen in Delft. En maakt het museum een tentoonstelling in de vorm van een podcast. Via  

de website van het museum blijft de collectie te bekijken. Meer informatie over de activiteiten  

van het museum tijdens de sluiting volgt later dit jaar.  

 

Vraag 

Wat gebeurt er met de huidige entree van het museum?  

 

Antwoord  

Dit blijft onderdeel van de Waalse Kerk, maar is straks geen ingang meer.  

 

Vraag 

Hoe zit het met verlichting en sociale veiligheid?  

 

Antwoord  

Er komt nog een verlichtingsplan. Hierin werken we uit hoe het gebouw, de tuin en het plein  

verlicht worden.  

 

Vraag 

Het museum wordt beter toegankelijk, hoe zit dat met de buitenruimte?  

 

Antwoord  

De route naar de nieuwe entree is straks ook toegankelijk voor mensen met een fysieke  

beperking. 


